

ໄມ້ຮີບ (ໄມ້ທ່ອນ ແລະ ໄມ້ທີ່ຜ່ານການປຸງແຕ່ງແລ້ວ) (v5.2)

		ການຄຸ້ມຄອງຂໍ້ມູນໄມ້ຂອງຜູ້ປະກອບການ (Operational control)			ການກວດກາຢັ້ງຢືນຄວາມຖືກຕ້ອງ ເປັນລາຍການໜ້າວຽກ V	
ຜືນທີ່	ຈຸດຕ້ອງໄສ້ການຄຸ້ມຄອງຂໍ້ມູນໄມ້ທີ່ສໍາຄັນ	ກິດຈະກຳ	ການບັນທຶກຂໍ້ມູນໄມ້ໃນຕ້ອງໄສ້ການສະໜອງໄມ້	ຄວາມຮັບຜິດຊອບ	ການກວດກາຄວາມຖືກຕ້ອງຂໍ້ມູນໄມ້ (ພາກສະໜາມ)	ການສົມທຽບຄວາມໄມ້ລະຫວ່າງຕ້ອງໄສ້ (IM)
ສະຖານທີ່ກັກ/ຍຶດ	ການກັກໄມ້	ເຮັດບົດລາຍງານ ການກັກໄມ້	ບົດລາຍງານ ໄມ້ທີ່ສົງໄສວ່າ ຜິດກົດໝາຍ	ເຈົ້າໜ້າທີ່ ກວດກາພາສີ, ຕໍາຫຼວດ, ທະຫານ, ປ່າໄມ້, ອົງການກວດກາລັດ/ອົງການຕ້ານການສໍ້ລາດບັງຫຼວງ	ສຸມວັດແທກ ໄມ້ກັກ	
	ການວັດແທກໄມ້ຍຶດ	ການວັດແທກ/ການຈັດຊັ້ນຄຸນນະພາບ ແລະ ການ ໝາຍໜ້າໄມ້ຊົ່ວຄາວ / ການກຳນົດ ນໍ້າໜັກ/ບໍລິມາດ ຂອງຜະລິດຕະພັນໄມ້	ບັນຊີໄມ້ທ່ອນ ຫຼື ບັນຊີຜະລິດຕະພັນໄມ້	ເຈົ້າໜ້າທີ່ ກວດກາພາສີ, ຕໍາຫຼວດ, ທະຫານ, ປ່າໄມ້, ອົງການກວດກາລັດ/ອົງການຕ້ານການສໍ້ລາດບັງຫຼວງ	ກວດກາ ວັດແທກ ສຸມຕົວຢ່າງ ການວັດແທກ/ການຈັດຊັ້ນຄຸນນະພາບໄມ້ທ່ອນ	ຂໍ້ມູນໄມ້ ລະຫວ່າງ ໄມ້ ຜະລິດຕະພັນໄມ້ ຢູ່ຈຸດສະຫຼຸບ-ສັງລວມຈຳນວນໄມ້ທ່ອນ ຕາມຊະນິດຜະລິດຕະພັນໄມ້ ຕາມປະເພດຜະລິດຕະພັນໄມ້
	ການສົ່ງມອບໃຫ້ ກົມກວດກາປ່າໄມ້	ການສົ່ງມອບ, ການຍຶດ (ການດຳເນີນຄະດີ)	ບັນຊີໄມ້ທ່ອນ ຫຼື ບັນຊີຜະລິດຕະພັນໄມ້	ພະແນກກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້ແຂວງ (ກອງກວດກາປ່າໄມ້)		
	ການຂຶ້ນໄມ້ໃສ່ລົດບັນທຸກ	ຫຼັງຈາກການຮີບ: ການຂຶ້ນໄມ້ໃສ່ລົດບັນທຸກ ເມື່ອເຄື່ອນຍ້າຍ ໄປສະໜາມ 2	ໃບນຳສິ່ງໄມ້ ຈາກຜືນທີ່ກັກໄມ້/ຍຶດ ໄປຫາ ສໜ 2 ຕໍ່ຊຸດເຄື່ອນຍ້າຍ ຂອງລົດແຕ່ລະຄັນ	ພະແນກກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້ແຂວງ (ກອງກວດກາປ່າໄມ້)		

ພື້ນທີ່	ຈຸດຕ້ອງໂສ້ການຄຸ້ມຄອງຂໍ້ມູນໄມ້ທີ່ສໍາຄັນ	ການຄຸ້ມຄອງຂໍ້ມູນໄມ້ຂອງຜູ້ປະກອບການ (Operational control)			ການກວດກາຢັ້ງຢືນຄວາມຖືກຕ້ອງ ເປັນລາຍການໜ້າວຽກ V	
		ກິດຈະກຳ	ການບັນທຶກຂໍ້ມູນໄມ້ໃນຕ້ອງໂສ້ການສະໜອງໄມ້	ຄວາມຮັບຜິດຊອບ	ການກວດກາຄວາມຖືກຕ້ອງຂໍ້ມູນໄມ້ (ຝາກສະໜາມ)	ການສົມທຽບຄວາມໝາຍລະຫວ່າງຕ້ອງໂສ້ (IM)
ສໜ 2	ຮັບບັນຊີໄມ້	ບົດບັນທຶກ ໄມ້ທ່ອນ ເຂົ້າໃນບັນຊີໄມ້ທ່ອນ	ບັນຊີໄມ້ທ່ອນ	ພະແນກກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້ແຂວງ (ກອງກວດກາປ່າໄມ້)	-	ຂໍ້ມູນໄມ້ ລະຫວ່າງ ໄມ້ທ່ອນ ອອກຈາກຈຸດທີ່ຖືກຍື່ນ ໄມ້ທີ່ຮັບເຂົ້າສະໜາມ ສັງລວມຈຳນວນໄມ້ທ່ອນ ຕາມແຕ່ລະຊະນິດພັນ
	ການສ້າງ ຊຸດບັນຊີໄມ້	ການສ້າງ ຊຸດບັນຊີໄມ້	ຊຸດບັນຊີໄມ້ ສໍາລັບ ປະມູນ	ພະແນກອຸດສາຫະກຳ ແລະ ການຄ້າແຂວງ (ຂະແໜງນໍາເຂົ້າ ແລະ ສົ່ງອອກ)	-	-
	ການລົງທະບຽນ ຂຶ້ນບັນຊີ ເປັນຊັບສິນຂອງລັດ	ຈົດຂຶ້ນບັນຊີ ເປັນຊັບສິນຂອງລັດ	ບັນຊີ ຊັບສິນຂອງລັດ	ພະແນກການເງິນແຂວງ (ຂະແໜງຊັບສິນແຫ່ງລັດ)	-	-
	ການປະມູນ	ດໍາເນີນ ການປະມູນ	ຊຸດບັນຊີໄມ້ ສໍາລັບ ປະມູນ	ພະແນກອຸດສາຫະກຳ ແລະ ການຄ້າແຂວງ (ຂະແໜງນໍາເຂົ້າ ແລະ ສົ່ງອອກ)	-	-
	ການລົບອອກຈາກບັນຊີຊັບສິນຂອງລັດ	ການລົບອອກຈາກບັນຊີຊັບສິນຂອງລັດ	ບັນຊີ ເປັນຊັບສິນ ຂອງລັດ	ພະແນກການເງິນແຂວງ (ຂະແໜງຊັບສິນແຫ່ງລັດ)	-	ຂໍ້ມູນໄມ້ ລະຫວ່າງ ບັນຊີ ທີ່ລົງທະບຽນ ຂຶ້ນບັນຊີ ແລະ ບັນຊີໄມ້ທ່ອນ ທີ່ໄດ້ລົບລ້າງອອກຈາກ ສະຫຼຸບ-ສັງລວມຈຳນວນ

		ການຄຸ້ມຄອງຂໍ້ມູນໄມ້ຂອງຜູ້ປະກອບການ (Operational control)			ການກວດກາຢັ້ງຢືນຄວາມຖືກຕ້ອງ ເປັນລາຍການໜ້າວຽກ V	
ພື້ນທີ່	ຈຸດຕ້ອງໂສ້ການຄຸ້ມຄອງຂໍ້ມູນໄມ້ທີ່ສໍາຄັນ	ກິດຈະກຳ	ການບັນທຶກຂໍ້ມູນໄມ້ໃນຕ້ອງໂສ້ການສະໜອງໄມ້	ຄວາມຮັບຜິດຊອບ	ການກວດກາຄວາມຖືກຕ້ອງຂໍ້ມູນໄມ້ (ພາກສະໜາມ)	ການສົມທຽບຄວາມໝາຍລະຫວ່າງຕ້ອງໂສ້ (IM)
						ໄມ້ທ່ອນ ຕາມແຕ່ລະຄຸນນະພາບ ທີ່ໄດ້ຈັດ.
	ການຂຶ້ນໄມ້ ໃສ່ລົດບັນທຸກ	ຂຶ້ນໄມ້ ເພື່ອເຄື່ອນຍ້າຍໄປສະໜາມ 3	ໃບນໍາສິ່ງໄມ້ ແຕ່ ສໜ 2 ຫາ ສໜ 3	ພະແນກກະສິກໍາ ແລະ ປ່າໄມ້ແຂວງ (ກອງກວດກາປ່າໄມ້)	ກວດກາ ວັດແທກ ສຸ່ມຕົວຢ່າງໄມ້ທ່ອນ ໃນຊຸດບັນຊີ ທີ່ໄດ້ປະມຸນຂາຍ ທີ່ໄດ້ກະກຽມ ເພື່ອເຄື່ອນຍ້າຍ.	-